
 
 
 
 
 
Број: службено 
У Београду, дана 03.11.2011. 
 
 
ЗАШТИТНИК ГРАЂАНА 
Београд, Делиградска 16 
- Н/р г-ђи Наташи Јовић, саветници  
 
 
         Поштована, 
 
         Уз дужно извињење што Вам нисмо раније одговорили на Ваш допис број 20815 
од 18.10.2011.г., напомињемо да је то само из разлога што смо очекивали дефинитиван 
расплет догађаја који су и покренули нашу иницијативу и на основу које је и 
заштитник грађана покренуо поступак контроле законитости и правилности рада 
Министарства просвете и науке и Министарства финансија.  
         Нажалост, и поред свих убеђивања да ће настали проблем са отпремнинама за 
војвођанске просветарске пензионере бити решен, морамо Вас известити да у овом 
тренутку поред свих обећања датих и Вама и нама, једино што је извесно, то је да је у 
уторак, 01.11.2011.г. потписан споразум између Министарства просвете и 
Покрајинског секретаријата за образовање, управу и националне заједнице којим је 
обезбеђен трансфер средстава, али само за 748 запослених који су отишли у пензију из 
војвођанских школа током 2010. године, а да тек треба уговорити трансфер за 
неисплаћене отпремнине приликом одласка у пензију готово 400 људи који су у току 
2011. отишли у школу, а да им, као уосталом и оним колегама који су у пензију отишли 
годину дана раније отпремнине нису исплаћене.  
         Шта више, из информација које смо добили из Министарства финансија, 
Министарства просвете и Покрајинског секретаријата, ова решења су само решења по 
конкретним случајевима, а не и системско решење ко ће надаље финансирати 
отпремнине за војвођанске просветаре који се у међувремену одлуче да из војвођанских 
кућа знања оду у заслужену пензију. Стога не можемо сматрати посао око остваривања 
овог права окончаним, нити се у том смислу изјаснити на Ваш допис. Напомињемо да 
Споразум који у прилогу Вашег дописа помиње Министарство финансија и чињеница 
да је усвојен Закон о изменама и допунама Закона о буџету и да су обезбеђена средства 
за поменута потраживања, ипак не гарантују да ће Влада убудуће (од 2012. па надаље) 
испоштовати законску обавезу да финансира и отпремнине будућих војвођанских 
просветних пензионера. 
         Захваљујемо Вам се на ангажовању и убудуће ћемо Вас извештавати о стању ових 
права, јер једино координисаном акцијом очигледно можемо натерати Министарство 
просвете, односно Владу да испоштује законску обавезу коју је у двогодишњем периоду 
тако лако кршила. Очекујемо и да ће Заштитник грађана и даље помагати да наше 
колеге остварују своје право јер нас, засад неслужбене, изјаве одговорних из 
Министарства просвете и Министарства финансија, као и Покрајинског секретаријата 
не остављају у убеђењу да је проблем дефинитивно, трајно и системски решен. 
         Захваљујући Вам се на досадашњој сарадњи и помоћи, срдачан синдикални 
поздрав! 
 
         С поштовањем, 
 
                                                                                проф. Хаџи Здравко М. Ковач 
                                                                                  генерални секретар СрпС 

БЕОГРАД, Дечанска 14/5; тел/факс: 011/3236-259, 025/420-093 
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